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Subject: Antw:reacti

Spresitekst INCE
Problemen met toekennen budgetten COVID-19 programma's 2022

Received: Fri 6/25/2021 5:25:4

*MM: toegevoegd aan de stukken in de agenda*
GoedemorgenEE = iedereen,

Dejulibrief staat idd niet geagendeerd op [IEEE
Mijn advies zou zijn dat EE onder het agendapunt Actualiteiten verzoekt of de Julibrief volgende week in de gi wordt

geagendeerd ( zonder al teveel van leer te trekken want als het niet als agendapunt is opgenomen beklijft dit niet) en kort vermeldt

waarom deflEYRIVM dit geagendeerd wil hebben.

lk zal vandaag bellen naar VWS met verzoek of het volgende week geagendeerd kan worden. En laat het jullie weten.

BE «an jij de tijdslijnen in kort overzicht mailen (incl die van FIN ( en welke directie IRF? de claims heeft afgewezen) qua

besluitvorming ?

roe EE

van: HEE vm.
Datum: 24 juni 2021 om 22:23:50 CEST
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Onderwerp: spreektekst [IIEEEIIN- Problemen met toekennen budgetten COVID-19 programma's 2022

Prioriteit: Hoog

peste
Na overleg met [JER zojuist stuur ik jullie bijgaande mail over de problemen met de toekenning van de COVID-

19 budgetten voor 2022 en opname hiervan in de begroting 2022 van VWS.

Situatieschets

Een aantal weken geleden hadden we geconstateerd dat de budgetclaims voor de COVID-19 programma’s (€ 75

miljoen + € 55 miljoen = € 130 miljoen) niet in de Julibrief (= formele begrotingsbrief van Min VWS aan Min Fin)
waren verwerkt.

succesvolle escalatie in de Bestuursraad door [EEE en door het contact van [IEEE met 5.1.2e

<a de budgetclaims uiteindelijk in de Julibrief verwerkt.

e mutaties die in de Julibrief zijn opgenomen worden voorgelegd voor toetsing aan het Ministerie van Financién.

Vanmiddag kreeg ik het eerste signaal via dat er problemen zouden kunnen zijn met de goedkeuring
van de claims. Het signaal kwam via een an PDC 19.

Vanavond kreeg ik uiteindelijk via FEZ begrotingsadministratie, de afdeling die de status van alle mutaties volgt, de

bevestiging dat beide claim zijn voorzien van een rood bolletje. Status afgewezen door het Ministerie van Financién.

Dit betekent dat in de begroting 2022 van VWS geen budgetten worden opgenomen voor onze COVID-19

programma’s en dat middelen dus via Incidentele Suppletoire Begroting in 2022 moeten worden geclaimd.
Een andere mogelijkheid is dat er binnen de begroting van VWS ruimte wordt gezocht. Beide opties zijn zeer

ongunstig voor het RIVM.

In onze agentschapsparagraaf 2022 is wel € 130 miljoen opgenomen, zie [fli nota van afgelopen dinsdag. Alleen

zegt dat in die zin weinig, omdat de budgetten ook bij VWS op begrotingsartikel moeten worden opgenomen, om

die uiteindelijk via opdrachten aan ons ter beschikking te stellen.
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Kortom een zeer ongunstig beeld en dat betekent dat we een aantal stappen moeten gaan doen.

Onderstaand geef ik de stappen weer:

1. Vergaderin morgen, aan de orde stellen in de rondvraag — Actie

Voorstel is om het probleem van het afwijzen van de begrotingsclaims voor COVID-19 programma’s wederom

aan de orde stellen in de |EXEL de rondvraag.
Mijn weten zijn er geen agendapunten met betrekking tot de julibrief morgen EE kiopt dit?

Bijgaand de volgende spreektekst:

SI BPA oe] [of=To

oplossingsrichtingen zouden kunnen zijn.

BEES belt metIEEEom ook het probleem te bepreken en uit te vragen hoe het proces verder gaat en

wat oplossingsrichtingen kunnen zijn.

Op basis van beide telefoongesprekken kan de inbreng van [EXER] indE orden aangescherpt.

3. Aan de orde stellen in Beleidsoverleg CIB — PDC 19 morgen — Actie [IEE =» BED
5.1.2e

Morgen is het beleidsoverleg moet ambtelijk uitvoerend niveau ter voorbereiding op het directeurenoverleg over

2 weken.

Voorstel is om het probleem aan de orde te stellen, op een dusdanige wijze dat het als dilemma wordt

gepresenteerd. Wij hebben echt de middelen nodig.
Daarnaast goed uitvragen hoe het proces de afgelopen weken is gegaan, waarom claims zijn afgekeurd en hoe

de beleidsdirectie denkt dat het dilemma kan worden opgelost.
Er kan worden aangegeven dat wij in onze Agentschapsparagraaf 2022 zijn uitgegaan de beschikbaarheid van

de budgetten en dat wij verplichtingen zijn aangegaan.

Bijvoorbeeld met betrekking tot het aantrekken van personeel en labinfrastructuur.

en de noodzaak nog een keer duidelijk maken dat de middelen nodig zijn en dat wij erop rekenen.

En hiermee niet te wachten tot het eerstvolgende directeurenoverleg over 2 weken.

Nog een fijne avond.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.1.2e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Stafeenheid Finance, Compliance en Control (FCC)
Antonie van Leeuw eklaan 9 | 3721 MA Bilthoven

Postbus 1 | Postva | 3720 BA Bilthoven

Werkplek

Werkdagen:

m:IEEE

EEE rv.

http://www.rivm.nl
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NB bij bezoek aan het RIVM dient u zich te legitimeren (geldige Rijkspas/geldig Identiteitsbewijs).
Indien geen geldig identiteitsbewijs kan worden getoond, wordt de toegang tot het RIVM geweigerd.

Legitimatiebewijzen van andere organisaties worden niet geaccepteerd.


